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 Ако ме питате шта мислим о смањењу субвенција са 100 хектара на 20 хектара, или за
пет пута – мислим све најлошије. Ако ме питате шта мислим о смањењу субвенција са 12
хиљада динара на 4 хиљаде по хектару, мислим све најлошије – јер су то најмање
субвенције по хектару у целој Европи. Ако ме питате шта мислим о томе да, потпуно
ненајављено, повећавате лимит са 10 грла ситне стоке на 30 грла ситне стоке за право
на субвенције у текућој години, која је већ почела за равничарско подручје – заиста
мислим све најлошије.

  

  

Ако ме питате зашто није било 5% од укупног буџета Републике Србије, односно од
укупних пореских прихода и зашто сте закинули пољопривредницима по налазу по
методологији врховног државног ревизора 103 милијарде – мислим све најлошије.
Зашто? Зато што сте за 6 година прошлог и овог мандата угасили преко 60 хиљада
породичних пољопривредних газдинстава са по два члана, то је 120 хиљада људи
изгубило шансу да живи и да преживљава.

  
  

За 6 година прошлог и овог мандата угасили преко 60 хиљада породичних
пољопривредних газдинстава са по два члана. За кога сте празнили та села, јел за
мигранте?

    

За кога сте празнили та села, јел за мигранте? За кога?
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А шта мислим о Бошку Обрадовићу? Ја сам то показао оног тренутка када сам изашао из
те посланичке групе због неслагања са одлуком коју су донели мимо мог знања као
нестраначког посланика. Ја нормално нисам учествовао у активности Двери на њиховом
Председништву – то ми право и не припада – али сам после тога сам донео одлуку. Ако
вам је сметало што сам био у Народној Скупштини и после тога, онда сами себи скачете у
уста.

  

  

 Питам се само, шта би сте ви радили да нема те опозиције која је напустила Народну
Скупштину. Ви сте утрошили три пута више времена говорећи о опозицији него о
програмима развоја ове земље, то је ваш највећи проблем. А шта ће бити када ви одете
са власти, то ће се онда видети како ће бити.

  

(НСПМ)
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